
Extramötesprotokoll för Kista FK
Datum: 2022-04-26 19:00
Plats: Virtuellt i videochatt
Närvarande: 5 personer virtuellt (varav tre från styrelsen).

Mötet hölls för att besluta om föreningens ekonomiska framtid. Styrelsen fick på årsmötet mandat att ta fram 
förslag för detta, beroende på pågående trassel med banken och ovilja hos någon att ta på sig 
kassörsuppdraget i styrelsen. Styrelsen tog därefter fram tre alternativ. Medlemmarna har sedan informerats 
om att de kunde inkomma med fler förslag; inga sådana har dock inkommit. Alternativen är som följer:

a) Ett förslag lades på årsmötet att avveckla föreningen rent ekonomiskt, skänka bort pengarna, och fortsätta
med ”klubbverksamheten” utan att blanda in pengar. Detta innebär att inga gruppaktiviteter kommer kunna 
finansieras eller delfinansieras av klubben, och att inga Månadens Bild-priser kommer kunna delas ut. 
Aktiviteter måste då finansieras av deltagarna i aktiviteten. 

b) Ett förslag uppkom under styrelsemötet: att fortsätta som vanligt, men anförtro en styrelsemedlem att 
handha pengarna på eget konto, under mindre formella former. Risken här är att styrelsemedlemmen avlider,
varpå kontot tillfaller arvingarna. I övrigt fortsätter verksamheten som vanligt, men med en mer avslappnad 
kassör och utan revisorsinsats. 

c) Ett förslag är som b), men med handkassa i kassaskrin. 

Befintliga inventarier påverkas inte, utan kommer fortsätta ägas av klubben.

Omröstning skedde öppet:

A: 3 röster.
B: 2 röster.
C: 0 röster.

Mötets beslut blev därför att avveckla klubben ekonomiskt under året, samt att skänka bort pengarna. 
Kassören kommer undersöka möjligheterna att så snart som möjligt avveckla kontot. Medlemmarna kommer 
tillfrågas om vart pengarna skall gå.

Mötet avslutades 19:35.


